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Tárgy: A szakosztály IB ülése  
 Hely, időpont: Székház,  309. 2009. január 13. 
1. Dr. Madarász György elnök úr üdvözlés után ismertette a regisztrációval 

kapcsolatos, aktuális gondokat. Az „Egyéni tag belépési / adatváltoztatási 
nyilatkozata 2008” című nyomtatványon az érdeklődési irányként szakosztályunkat 
megjelölő tagok névsorához egyelőre nem lehet hozzáférni. Ennek ismerete fontos 
lenne számunkra, mert egyrészt ők lennének a különböző rendezvényeink 
meghívottai, másrészt kijelölnék azokat témaköröket, amelyekkel a 
rendezvényeinken foglalkoznunk kell. Az viszont ismert, hogy szakterületeinket 
hány regisztrált MEE-tag jelölte meg érdeklődési köréül. Íme tájékoztatásképpen: 
- Egyen-, váltakozóáramú és különleges villamos gépek:    149 
- Erőművi generátorok:                                                         122 
- Villamos hajtások:                                                               145 
- Transzformátorok:                                                              293 
- Kis-, közép- és nagyfeszültségű készülékek, berendezések: 344 
- Villamos gépek és készülékek javítása:                             142 
- Kábelek és vezetékek:                                                        242                   
- Villamos hőtechnika:                                                            58 
- Szupravezetés alkalmazása:                                                68 
- Járművillamosság:                                                                89 
- Épületvillamosság:                                                              374 
- Villamos vontatás:                                                                 73 
- Gép- készülék oktatás:  
A jövőbeni szakmai munkánk tervezésénél figyelembe kívánjuk venni MEE tagság 
érdeklődését.       
A regisztráció használata még nem minden kérdésében kiforrott. Ha valaki még 
„aktív” tagjaink közül nem regisztrált volna egy területi, üzemi, vagy MEE központi 
szervezetnél, illetve társaságnál, kérjük mielőbb tegye meg és erről a szakosztály 
vezetőségét szíveskedjék értesíteni. (A lap letölthető a MEE honlapjának első 
oldaláról). 
 

2. 
 

Az előző ponttal összefüggésben megkezdtük a névsorunk frissítését és 
kibővítését. Kérjük, ha valakinek adataiban az elmúlt két év alatt változást történt, 
szíveskedjék a titkárral közölni. 
 

3. A közeljövő feladata a Szakosztály SzMSz-ének kidolgozása. Kovács András 
főtitkár úr készített egy „mintát” ehhez, amelyet a jelenlévők másolatban, e-mail 
címmel rendelkezők pedig elektronikusan megkaptak. Kérjük a javaslatokat, 
észrevételeket a szakosztály elnökhöz/titkárhoz mielőbb (még e hónapban) 
eljuttatni. A hozzászólások, javaslatok alapján egy vitára, egyeztetésre alkalmas 
SzMSz tervezet készülhet, amelyet következő ülésünkre előterjeszthetünk. 
Alapelvként rögzíthetjük, azokat a MEE tag-kollégákat tekintjük a VGKB 
Szakosztály tagjainak, akik érdeklődnek a témáink iránt. 
 

4. A „Villamos kábelek és vezetékek” szakmai nap előkészítése jól halad. Dr. Horváth 
Sándor úr összeállította a témaköröket, amelyeket a cégeknek küldendő felkérő 
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levelek tartalmaznak majd. Levélben kell megkeresni az áramszolgáltatókat, az 
erőműveket, és több érdekelt (pl. szerelő) vállalatot. Segítséget kérünk a VET-től 
címjegyzékük felhasználására. Kérünk javaslatokat címekre és konkrét 
személyekre január 20-áig. A felhívás a MEE honlapján olvasható és az 
Elektrotechnika januári számában is megjelenik. A beérkezett jelentkezéseket egy  
előkészítő bizottság fogja megvizsgálni és kialakítani a szakmai nap részletes 
programját. 
A kitűzött hely és időpont: Székház 337 sz. terem, 2009.04.15. 930  
Kezdeményezés történt a Magyar Mérnöki Kamaránál az előadások 
meghallgatásához kapcsolódóan megszerezhető kreditpontok ügyében. 
 

5. Kiss Kálmán úr beszámolt az Elnökség 2008.12.17.-ei üléséről. Bejelentette, hogy 
─ elfoglaltságai okán ─ az Elnökségben eddig ellátott megbízatásáról lemond. Dr. 
Madarász György úr méltatta és mindannyiunk nevében megköszönte  Kiss Kálmán 
úr eddigi ezirányú tevékenységét és kérte, hogy segítse továbbra is szakosztályunk 
munkáját.  
 

6. A Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium előírta az SF6 gázzal foglalkozók, 
berendezés-kezelők oktatását és szakvizsga letételét. A követelmények bővülését a 
kezelő egészségének védelmén túl az SF6 gáz elszökésének megakadályozása, 
mennyiségének szigorú elszámolása jelenti. A minisztérium a képesítő testület 
feladatainak ellátására a MEE-t jelöli meg. A szakismeretek anyagának és a 
vizsgakérdések összeállítására a MEE-t, ezen belül szakosztályunkat kérték fel. Dr. 
Madarász György úr tájékoztatása szerint a munka megindult, a téma legközelebbi 
tárgyalása január 22-én lesz, a témához értő, a munkában részt venni szándékozó 
további érdeklődőket szívesen fogadunk. 
 

7. A VNL-VEIKI  MEE-aktivistái a pécsi OET-n megkeresték szakosztályunkat egy 
méréstechnikai munkacsoport megalakításának gondolatával. Ezúton kérjük az 
érdeklődő és javaslattevő kollégáinkat, jelentkezzenek szakosztályunk 
vezetőségénél. Jakabfalvy Gyula úr felvetésére bekapcsolódhat ebbe a munkába a 
C+D Automatika Kft. 
 

8. Dr. Szemerey Zoltán úr korábbi javaslatával egybecsengően egy villamos nagygép-
javító konferencia megrendezését a Főtitkár úr támogatja. Erre legkorábban ősszel, 
október környékén kerülhet sor. Felkérjük Jakabfalvy Gyula urat a megvalósítás 
lehetőségeinek előzetes felmérésére. 
 

9. A 2009 évi gyárlátogatások lehetséges céljaiként felmerült a Balassagyarmat-i, 
és/vagy a Kistelek-i Kábelgyár, Grundfos (Tatabánya), esetleg más 
szerelővállalatok. 
A szervezőmunka megkezdhető, bár a megvalósításra csak a szakmai nap után 
kerülhet sor. 
 

10.  A következő ülésünk február 17-én 16:00 órakor lesz a 309 sz. helyiségben. A 
fontosabb témák: SzMSz, „kábelnap”, díjjavaslatok. Kérjük a felvetett kérdések 
átgondolását és felvetését. 
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